
Vipperød den 30-08-2022 

 

Bestyrelsen og Janne Hørby (kvp 142) var på besøg hos Klima & Miljø udvalg i går, for at diskutere 
mulighederne for vores fremtidige varmeforsyning.   

Vi drøftede vores specielle situation i forhold til vores fælles varmeforsyning.  

Vi ville have belyst, hvilke muligheder vi har for at erstatte opvarmning med naturgas med varmepumpe 

eller fjernvarme i en nær fremtid.  

Udvalget kunne ikke give os et entydigt svar, idet de stadigvæk venter på udviklingsplan fra FORS vedr. 

fjernvarmeforsyning i kommunen.  

De kunne dog godt se fornuften i at tilbyde fjernvarme i vores område, fordi vores huse i forvejen 
opvarmes af et fælles anlæg. 

Konklusion var, at hvis fjernvarmenettet kommer til at omfatte vores del af Vipperød, vil det formodentlig 

tage en del år, inden den løsning er er på plads.  

Vi snakker om 2028/2030.  

De anbefalede os at tage kontakt til FORS for at få en mere præcis tidshorisont og samtidig finde ud af om 

de evt. vil være villige til at bidrag til en mellemløsning indtil fjernvarmenet er tilgængeligt for os.  

En mellem løsning kunne være en central varmepumpe i centralen, som erstatning til gaskedlen. 

Janne Hørby vil kontakte FORS og får dem ind i kampen  


